



心理技术与应用

Psychology: Techniques and Applications

2019年
第7卷 第11期
Vol. 7 No. 11

CN 10-1104/R
ISSN 2095-5588

主管：中国民主促进会中央委员会
主办：开明出版社
中央财经大学



目次

研究报告

- 留守经历大学生情绪易感性对人际交往的影响 王申振 姚本先 (641)
- 接纳承诺疗法团体辅导改善高校大学生心理健康的效果 许英美 张琪 曹慧 (648)
- 身体意象失调女性对身体信息的注意偏向: 求偶动机的影响
..... 尉小洁 周寒铃 徐钟庚 (658)
- 感恩沉思干预提升大学生生活满意度的研究 吴正慧 赵占锋 李宝石 蓝水萍 (665)

理论与综述

- 线上认知训练的研究现状与训练效果 申婉丽 张舒涵 黄小璐 魏雷 何清华 (671)
- 共情的心理加工过程机制 袁晓劲 刘昌 柳林 (683)
- 中国道家认知疗法的应用研究现状与展望 吴柔嘉 雷鸣 (693)

书评

- 好的研究方法专著是方法、理论、实践的统一
——评辛自强著《心理学研究方法新进展》 刘国芳 (701)

编辑部主任: 于洪

编辑: 张帆 纪悦

法律顾问: 北京市北斗鼎铭律师事务所王旭东律师

特约编辑: 窦东徽 赵娜 傅鑫媛 吕杰好



Psychology: Techniques and Applications

Volume 7, Number 11

Nov, 2019

CONTENTS

The Effect of Left-behind Students' Emotional Susceptibility on Interpersonal Communication.....
WANG Shenzhen;YAO Benxian(641)

Intervention Effect of Acceptance and Commitment Therapy Group Treatment on Improving Mental Health of College Students.....XU Yingmei;Zhang Qi;CAO Hui (648)

Attentional Bias of Females with Body Image Disturbance to Body Information: The Role of Mating Motive.....YU Xiaojie;ZHOU Hanling;XU Zhonggeng(658)

Effects of Gratitude Contemplation Intervention on Improving Life Satisfaction in College Students.....
WU Zhenghui;ZHAO Zhanfeng;LI Baoshi;LAN Shuiping(665)

Online Cognitive Training: Current Researches and Training Effect.....
SHEN Wanli;ZHANG Shuhan;HUANG Xiaolu;WEI Lei;HE Qinghua(671)

The Psychological Processing Mechanism of Empathy.....YUAN Xiaojing; LIU Chang; LIU Lin(683)

A Review of Chinese Daoistic Cognitive Therapy.....WU Roujia;LEI Ming (693)

A Good Research Method Monograph is the Unity of Method, Theory, and Practice:A Review on the Book "New Advances in Psychological Research Methods".....LIU Guofang(701)

